



## Council of Europe and OSCE team up to prevent terrorism

VIENNA, 19-20 October 2006 - The Council of Europe and the Organisation for Security and Co-operation in Europe (OSCE) are jointly launching an *Expert Workshop on Preventing Terrorism: Fighting Incitement and Related Terrorist Activities* in Vienna today.

The workshop will be opened by Anatoly Safonov, the Russian President's Special Envoy on counterterrorism and the fight against transnational organised crime, speaking on behalf of the Chairmanship of the Council of Europe's Committee of Ministers; Marc Perrin de Brichambaut, the Secretary General of the OSCE; and on behalf of the Secretary General of the Council of Europe, Guy De Vel, Director General of Legal Affairs.

The workshop aims at promoting the Council of Europe Convention on the Prevention of Terrorism adopted in May 2005 and United Nations Security Council Resolution 1624 adopted in September 2005.

Further information about this and other Council of Europe activities against terrorism is available at [www.coe.int/gmt](http://www.coe.int/gmt).

**Contact :** Council of Europe Press Service  
Tel. +33 3 88 41 25 60 ; e-mail: [pressunit@coe.int](mailto:pressunit@coe.int) ; <http://www.coe.int>

## Le Conseil de l'Europe et l'OSCE s'associent pour la prévention du terrorisme

VIENNE, 19-20 Octobre 2006 – Le Conseil de l'Europe et l'Organisation pour la Sécurité et la Coopération en Europe (OSCE) ont lancé conjointement aujourd'hui à Vienne une réunion d'experts sur la prévention du terrorisme : *Lutte contre l'incitation au terrorisme et contre les activités terroristes connexes*.

La réunion d'experts sera ouverte par Anatoly Safonov, envoyé spécial du Président russe pour la lutte contre le terrorisme et contre la criminalité transnationale organisée, qui parlera au nom de la Présidence du Comité des Ministres du Conseil de l'Europe, par Marc Perrin de Brichambaut, Secrétaire Général de l'OSCE; et, au nom du Secrétaire Général du Conseil de l'Europe, par Guy De Vel, Directeur Général des Affaires juridiques.

La réunion tend à promouvoir la Convention du Conseil de l'Europe sur la Prévention du Terrorisme, adoptée en mai 2005, et la Résolution 1624 du Conseil de Sécurité des Nations Unies, adoptée en septembre 2005.

D'autres informations à ce sujet et sur les activités du Conseil de l'Europe contre le terrorisme sont disponibles sur le site Internet suivant : [www.coe.int/gmt](http://www.coe.int/gmt).

**Contact :** Service de Presse du Conseil de l'Europe  
Tél. +33 3 88 41 25 60 ; e-mail: [pressunit@coe.int](mailto:pressunit@coe.int) ; <http://www.coe.int>

Ref. 617b06